



14 September, 2006

Latest News

Index

- **Woyang Police Uncovered An Inter-regional Women Trafficking Case**
- **Trafficking Seven Women And Children Across Nations, Criminal Bunch Was Demolished**
- **Kids Searching Union through Poker Vs. Trafficking Network**
- **Liuzhou Police Unearth Three Trafficking baby Cases within One Week**

《反拐新闻文摘》目录

- 涡阳警方破获一起跨地域拐卖妇女案件
- 跨国贩卖七名妇女儿童 贩卖妇女儿童团伙被打掉
- 扑克牌背后的千名幼儿：寻子联盟较量贩童网络
- 柳铁警方一周连破 3 起拐婴案

Article in Brief

Woyang Police Uncovered An Inter-regional Women Trafficking Case

Whole story: http://www.ah.xinhuanet.com/news2005/2006-09/09/content_7994567.htm

September 9, 2006 Xinhua net Anhui channel

In the name of providing job and introducing husband, Zhang Jianke in Ma Bu Kou county cheated several naive girls from Yunnan province to Woyang County in Anhui and sold them for ¥19,000 to ¥24,000 to the local young men who were desperately searching for wives. As the process of the advanced detection, the inter-regional women trafficking case were out of shadow.

As soon as getting the message from other residents on September 6, around 10pm, local police reached Zhang' s home, and rescued a woman from Yunnan named Lan and arrested Zhang, who had confessed with the case which was till under processing by present.

Trafficking Seven Women And Children Across Nations, Criminal Bunch was Demolished

Whole story: http://www2.sdnews.com.cn/news/yw/2006-9/5_313104.html

September 5, 2006 Shandong news

Lately, police of Cao county got a resident report and uncovered a broad-cross trafficking in women and children. This peccant band had a very rigorous discipline, and had already trafficked 5 women and 2 children to Cao County within two years. Recently three suspects were arrested. The persons trafficked mainly came from Yunnan, Myanmar and Vietnam, and the oldest woman was 60.

At present, in one hand the local police were connecting with Yunnan and in the other hand were detecting intensively other principals there, sniffing of criminal's track and at the same time helping two children and two women back home.

Kids Searching Union through Poker Vs. Trafficking Network

Whole story: <http://news.sina.com.cn/c/2006-09-05/143310927219.shtml>

September 5, 2006 Sina net

A number of children were lost reported in China every year. Most of the parents who were lost child thought their kids were not strayed but trafficked. Although they exerted to, the speed of rescuing children would never catch up with that of lost ones.

“Searching kids poker” was a way for the desperate parents. During Iraq war, American corps used the poker to hue the interior of Saddam, two years later, a resident of Anhui named Shen Hao got enlightened from it, on August 1st, 2006, the first 10,000 “searching kids pokers” arrived at the Shen home.

27 kids' pictures of 26 families were made, from “Ace” to “King”, along with “searching” press. Each family paid for 600 Yuan for it.

They merely expected that these pokers could reach remote area, bring about clues and rescue more kids.

Liuzhou Police Unearth Three Trafficking baby Cases within One Week

Whole story: http://www.cnradio.com.cn/2004news/society/200609/t20060904_504283239.html

September 4, 2006 CNR net

According to CNR sept.4th report, after one week past the end of summer vacation transportation peak, Liuzhou railway police unearthed three infant trafficking cases during their duty on train. They arrested 7 suspects and rescued 3 trafficked baby girls.

Recently, 7 suspects were detained by Liuzhou police, and would be sent back to their local police office for judging.

涡阳警方破获一起跨地域拐卖妇女案件

全文: http://www.ah.xinhuanet.com/news2005/2006-09/09/content_7994567.htm

2006年9月9日 新华网安徽频道

以介绍工作或找对象为由，马布口村村民张建科诱骗一些涉世未深的云南女子至安徽省涡阳县，并以每名女子19000元——24000元的价格卖给附近急于成家的青年人。随着涡阳警方的深入调查，一起跨地域的拐卖妇女案件浮出水面。

接到群众举报后，9月6日晚10时许，民警赶到张建科家中，将被拐云南籍女子阿兰解救出来，同时将张建科控制住。在大量证据面前，张建科交待了罪行，目前此案正在进一步审理中。

跨国贩卖七名妇女儿童 贩卖妇女儿童团伙被打掉

全文：http://www2.sdnews.com.cn/news/yw/2006-9/5_313104.html

2006年9月5日 山东新闻网

近日，曹县公安局工业园区派出所接群众举报破获一重大跨国贩卖妇女儿童案，该团伙分工细致组织严密，3年内把5名妇女和2名儿童贩卖到曹县。目前，三名犯罪嫌疑人已被曹县警方抓获。被拐卖者来自我国云南和缅甸、越南等国，年龄最大的妇女已经60岁。

目前警方正在和云南警方联系，加紧调查另外几名云南作案主谋的行踪，同时也在寻找已找到的两名妇女和两名儿童的家乡。

扑克牌背后的千名幼儿：寻子联盟较量贩童网络

全文：<http://news.sina.com.cn/c/2006-09-05/143310927219.shtml>

2006年9月5日 新浪网

中国每年记录在案的失踪儿童数以千计。绝大多数家长不认为孩子是自己走失的，他们怀疑被人骗拐。尽管他们施尽浑身解数，儿童被解救回来的速度仍远不及失踪的速度。

“寻子扑克”是一些家长绝望下的尝试。2003年的伊拉克战争中，美军曾通过扑克牌通缉萨达姆的部属，两年后，一个叫沈浩的安徽滁州人从中获得了灵感，开始寻访失踪儿童家庭。2006年8月1日，第一批10000副“寻子扑克”运抵沈家。

26个家庭的27个孩子，率先成为这副暗红色、印着“寻”字扑克牌中的“A”到“K”，每个家庭为此付出了600元的费用。

他们只有一个愿望：希望寻子扑克能够流传到收买儿童量大的偏远贫困地区，从而带出被拐卖儿童的信息，解救更多的孩子。

柳铁警方一周连破3起拐婴案

全文:

http://www.cnradio.com.cn/2004news/society/200609/t20060904_504283239.html

2006年9月4日 中国广播网

中广网柳州9月4日消息(记者刘发丁 通讯员楚中华) 在暑运即将结束的最后一周,柳州铁路乘警支队在管内值乘的旅客列车上,先后查破3起拐卖婴儿案件,抓获涉案嫌疑人7名,解救出3名被拐卖的女婴。

目前,这7名嫌疑人已被柳铁警方拘留,并移送案发地公安机关处理。

For more information about other UNIAP trafficking news digests, please contact the following:

UNIAP Regional news digest: melissa.stewart@un.or.th
UNIAP Cambodia news digest: kristy.fleming@undp.org
UNIAP China news digest: uniapchina.feng@gmail.com
UNIAP Lao news digest: phadsada.chanthavong@undp.org
UNIAP Myanmar news digest: ayhtut.uniapmm@undp.org
UNIAP Thailand news digest: uniap_thai@un.or.th
UNIAP Vietnam news digest: uniapvietnam@vnn.vn

If you have been sent this News E-Digest by a colleague and would like to subscribe, send an email with the word 'Subscribe' in the subject line to uniapchina.feng@gmail.com. If you do not wish to receive further messages from UNIAP China Team, please notify us by replying to this message and typing "unsubscribe" in the subject line.

Previous editions of UNIAP China News E-Digest can be found in our Website:
<http://uniap.law.pku.edu.cn>

UNIAP China Office

Address: Room 210, Building 4, No. 28 Donghousiang, Andingmenwai,
Beijing 100011, P.R. China
Tel: (+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
Fax: (+ 86 10) 6420 3115
Email (general): uniapchina.feng@gmail.com
Website: <http://uniap.law.pku.edu.cn>, and www.no-trafficking.org

如您想预订,请回邮件至 uniapchina.feng@gmail.com,注明预订即可。如果您不希望收到UNIAP提供的信息,请在回信中答复“不预订”。

往期的中国反拐新闻文摘可查寻UNIAP中国办公室(UNIAP China)的网址
<http://uniap.law.pku.edu.cn>

UNIAP 中国办公室

地址: 中国北京安定门外东后巷28号4号楼210室
邮编: 100011
电话: (+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
传真: (+ 86 10) 6420 3115
电子邮件(办公室): uniapchina.feng@gmail.com
项目网页: <http://uniap.law.pku.edu.cn>, and www.no-trafficking.org